
 

      
directie Leefmilieu 
dienst Integraal Waterbeleid

Verslag van de vergadering 

kenmerk M02/2019/prov raad/MPDP 
betreft 1ste commissie 

De voorzitter opent de vergadering om 18.05 uur. Zij vraagt aan de aanwezige 
ambtenaren zich kort voor te stellen en vraagt aan de raadsleden hun naam te 
zeggen wanneer zij tussenkomen.  

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 11 december 
2018 
Er zijn geen opmerkingen op het verslag. Het verslag wordt 
goedgekeurd. 

2. Maatschappijen – POM Oost-Vlaanderen 
Vertegenwoordiging: 

• Beëindiging van de huidige mandaten in de Raad van Bestuur en het 
College van Commissarissen 

• Raad van Bestuur: aanduiding van 12 vertegenwoordigers w.o. 
bevoegd gedeputeerde Kurt Moens als Voorzitter 

• College van Commissarissen: aanduiding van 2 vertegenwoordigers 
(niet-bestuurder) 

Gedeputeerde Moens licht toe dat men het systeem D’Hondt heeft 
gebruikt voor het verdelen van de vertegenwoordigers in de Raad van 
Bestuur over de partijen. In het College van Commissarissen zal één 
vertegenwoordiger zetelen van de N-VA en één van de CD&V. 

3. Ruimtelijke Planning, Provinciaal Beleidsplan Ruimte 
Startbeslissing tot opmaak van het beleidsplan 
Er wordt een toelichting gegeven door Mark Cromheecke en Reinout 
Debergh. Er wordt verwezen naar de presentatie in bijlage. 

Raadslid Bauwens vraagt of er veel interesse is uitgegaan van de 
gemeenten voor het debat over de kernnota. 
Reinout Debergh geeft aan dat deze interesse vrij beperkt was, wellicht 
omdat het gaat om een document met een vrij hoog abstractieniveau. 

Raadslid Roggeman vraagt op welke manier het beleidsplan ruimte de 
nodige flexibiliteit garandeert die het PRS niet gaf. 
Mark Cromheecke licht toe dat de strategische visie een lange termijn 
visie is die ongewijzigd blijft. Deze visie krijgt echter haar concrete 
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uitwerking onder de vorm van beleidskaders, die aangevuld en 
aangepast kunnen worden naar gelang de noodzaak die zich voordoet. 

Raadslid Roggeman vraagt verder wanneer de Raad in het proces tot 
opmaak van het Beleidsplan Ruimte betrokken wordt. 
Mark Cromheecke geeft aan dat de raad ruim betrokken geweest is bij de 
opmaak van de insteeknota “Maak ruimte voor Oost-Vlaanderen 2050”. 
Reinout Debergh stelt voor om voor de opmaak van de beleidskaders 
een politieke klankbordgroep op te richten naar analogie met de opmaak 
van de insteeknota zodat de kaders ruim gedragen worden. 

 

4. Recreatiedomeinen: Provinciaal domein Nieuwdonk 
Goedkeuring van de aangepaste protocolovereenkomst tussen de 
provincie en DDS 
Gedeputeerde Charlier licht toe dat op 24 oktober 2018 er een 
uittredingsprotocol tussen de Provincie en DDS samen met de overname 
door ons bestuur van Nieuwdonk werd afgesloten en dat op 21 november 
2018 een protocolakkoord m.b.t. de overname van de werknemers werd 
bekomen. Dit protocolakkoord dient echter te worden aangepast 
aangezien de regeling van VUT (vervroegde uittredingsvergoeding) niet 
in het oorspronkelijk protocolakkoord was voorzien. Het voorstel van 
aanpassing van het akkoord stelt dat indien het personeelslid vervroegd 
zou uittreden dat de kosten daarvan verdeeld worden over de Provincie 
en DDS. 

Raadslid Bauwens vraagt hoeveel dat zal kosten. De gedeputeerde 
antwoordt dat dit afhankelijk is van het moment van uittreding. Zij laat het 
maximale bedrag opzoeken. 

 

5. Toelichting: Strategisch project Denderland (afgerond) 
Boris Snauwaert licht het project toe. Er wordt verwezen naar de 
presentatie in bijlage. 

Raadslid De Troyer vraagt in welke mate de Provincie de gemeenten 
verder zal aansporen om de nodige acties te ondernemen. 

Boris Snauwaert antwoordt dat uiteraard iedereen zijn 
verantwoordelijkheid dient op te nemen. Voor de gemeenten betekent dit 
de uitvoering van de lokale acties. De Provincie focust zich vooral op de 
bovenlokale acties. 

 

6. Varia 
Gedeputeerde Gillis stelt voor om een werkbezoek te organiseren naar 
het Provinciaal Centrum voor Milieuonderzoek. Raadslid De Troyer 
vraagt om in het kader van een efficiënte tijdsbesteding het werkbezoek 
te organiseren voorafgaand aan een commissievergadering, dus op een 
dinsdag. Volgens Eddy Poelman is minstens een uur nodig om een zinvol 
bezoek te kunnen organiseren. 
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De voorzitter sluit de vergadering om 19.20 uur. 

Gent, 29 januari 2019 

De voorzitter 

 

 

Marleen Van De Populiere 

Ambtenaar- verslaggever 
Marie-Paule De Poorter 


